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Refactoring Disasters: A Story how I failed








For my small Open Source project TP-CORE, you can find it on GitHub, I had the gorgeous Idea to replace the iText library for OpenPDF. After I made a plan how I could reach my goal I started all necessary activities. But in real life the things never that easy like we have originally in mind. I failed with my idea and in this talk I will let you know what happened exactly. I talk about my motivation why I wanted the replacements and how was my plan to success all activities. You will get to know how it was when I reached the point, I realized I will not make it. I give a brief explanation what I did that this short adventure did not affect the rest of the project.









	
	
				
			Share on Facebook		
	

	
	
				
			Email this Page		
	

	
	
				
			Share on LinkedIn		
	

	
	
				
			Email this Page		
	

	
	
				
			Share on Pinterest		
	

	
	
				
			Share on Tumblr		
	

	
	
				
			Share on Reddit		
	




					

		
		
			
			
										
					Tagged API Design, Design Pattern, iText, Java, JDD Poland, OpenPDF, Refactoring, Software Architecture, Software Maintenance			
							
										 | 
						Leave a reply
			
					
	

				
					
	
		
						IT-Tage 2022 remote

			
			
						
				Reply			

					

				
			
	
		
			December 13, 2022		

					All day
		
			






Refactoring – Eine kurze Geschichte des Scheiterns








Für mein kleines Open Source-Projekt TP-CORE, das Sie auf GitHub finden können, hatte ich die großartige Idee, die iText-Bibliothek für OpenPDF zu ersetzen. Nachdem ich einen Plan gemacht hatte, wie ich mein Ziel erreichen könnte, startete ich alle notwendigen Aktivitäten. Aber im wirklichen Leben sind die Dinge nie so einfach, wie wir es uns ursprünglich vorgestellt haben. In diesem Vortrag erfahren Sie was genau passiert ist. Ich spreche über meine Motivation, warum ich die Änderung wollte und wie mein Plan war, alle Aktivitäten zum Erfolg zu führen. Sie werden erfahren wie es war, als ich den Punkt erreichte bei dem mir klar wurde, dass ich so nicht zum Ziel gelange. Ich erkläre kurz, was ich getan habe, dass dieses kurze Abenteuer den Rest des Projekts nicht beeinflusst hat.
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